
 
 

Pleśnieński Bachus 

Czym jest Pleśnieński Bachus ? 

Pleśnieński Bachus to wydarzenie kulturalne. 

Jest to święto wina i lokalnych produktów do 

jedzenia. 

Lokalny to znaczy pochodzący z niedalekiej 

okolicy.  

Bachus to postać z mitologii greckiej.  

Pleśnieński Bachus jest 1 raz na rok. 

Winorośl to krzew, na którym rosną winogrona. 

Co możesz robić podczas wydarzenia? 

Podczas wydarzenia jest stoisko ENOTarnowskie.  

ENO to skrót od słowa enologia.  

Jest to nauka o wszystkim, co dotyczy wina  

i uprawy winorośli. 

Tarnowskie to region koło miasta Tarnowa  

w województwie małopolskim. 

ENOTarnowskie to obszar w okolicach Tarnowa,  

gdzie jest dużo winnic i dobre lokalne jedzenie.  



 
 

 

Na stoisku ENOTarnowskie możesz:  

 poznać producentów wina z okolicy, 

 dowiedzieć się jak się robi wino, 

 poznać historię uprawy winorośli, 

 spróbować jedzenia z okolicy,  

 wziąć udział w grach i zabawach,  

 zobaczyć jak gotuje się jedzenie. 

Wydarzenie odbędzie się w niedzielę 16 lipca 2023 roku.  

Wydarzenie rozpocznie się o godzinie 15:00 i zakończy  

się o godzinie 19:00. 

Wstęp na wydarzenie jest za darmo. 

0 zł 



 
 

Na wszelki wypadek weź ze sobą pieniądze. 

Podczas wydarzenia możesz kupić produkty 

takie jak ser, wędlinę. 

Są to produkty, które przygotowują lokalni 

producenci.  

 

Adres wydarzenia 

Ośrodek Sportowo-Rekreacyjny  

Relaks w Łowczówku 

Łowczówek 63 

33-171 Pleśna 

Jeśli mieszkasz daleko, na wydarzenie  

możesz dojechać:  

 samochodem,  

 pociągiem: z Tarnowa w kierunku Krynicy  

i Nowego Sącza.  

Musisz wysiąść na przystanku Łowczówek-Pleśna.  

Ułatwienia w trakcie wydarzenia: 

Przed wejściem wyznaczone miejsca parkingowe  

dla osób z niepełnosprawnościami.  



 
 

Toaleta dla osób z niepełnosprawnościami jest w 

budynku ośrodka Relaks. 

Nie ma barier architektonicznych. 

Nie ma schodów, progów. 

Jeśli chcesz dowiedzieć się więcej o wydarzeniu, możesz: 

 napisać wiadomość i wysłać ją na adres e-mailowy: 

lottot@wp.pl 

 zadzwonić pod numer 14 626 83 14, 

 wysłać SMS pod numer 608 42 46 60. 


